American Holidays

There are a number of holidays in the USA which are celebrated every year. Here are some of them. 

The 1st of January is New Year's Day. People do not go to bed until after midnight on December 31. They like to see “the old year out and the new year in”. Many people give parties on New Year's Eve. 

Memorial Day, or Decoration Day, is dedicated to those who fought in the War of Independence, in World War I or in World War II. 

The 4th of July is Independence Day. It is the biggest national holiday in the USA. The Declaration of Independence was proclaimed in Philadelphia on July 4, 1776, when the American colonies were fighting for independence against England. 

On the 11th of November there is Veteran's Day. It is I dedicated to those who fell in the two World Wars. 

Thanksgiving Day is on the fourth Thursday in November. In the autumn of 1621, the Pilgrim Fathers celebrated their first harvest festival in America and called it Thanksgiving Day. Since that time it has been celebrated every year. 

Christmas is celebrated on the 25th of December. People usually stay at home at Christmas time, and spend the day with their families. 

Перевод текста: American Holidays

Есть множество отпуска в США, который празднуется каждый год. Вот - некоторые из них. 

1-ого января - Новый год. Люди не ложатся спать до окончания полуночи 31 декабря. Они любят досмотреть “старый год до конца и новый год в”. Много людей дают стороны на Кануне нового года. 

Мемориальный День, или День памяти, посвящены тем, кто боролся в войне Независимости, в Первой мировой войне или во Второй мировой войне. 

4-ого июля - день независимости. Это - самый большой национальный праздник в США. Декларация Независимости была объявлена в Филадельфии 4 июля 1776, когда американские колонии боролись за независимость против Англии. 

11-ого ноября есть День Ветерана. Именно я посвятил тем, упал в этих двух Мировых войнах. 

День благодарения находится в четвертый четверг в ноябре. Осенью 1621, Отцы Паломника праздновали их первый фестиваль урожая в Америке и назвали это Днем благодарения. С этого времени это праздновалось каждый год. 

Рождество празднуется 25-ого декабря. Люди обычно остаются дома в Новый год, и тратят день с их семьями.

